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HEMA zal voorlopig nog niet winstgevend zijn. “Het duurt jaren voor HEMA weer gezond is”, zegt ceo Tjeerd
Jegen tegenover NRC.

Van HEMA’s 560 Nederlandse filialen zijn er volgens Jegen vijf tot tien verliesgevend. “Dat is een gezond
aantal.” Hij verwacht niet dat de winkelketen met minder vestigingen in ons land doorgaat, maar ook niet veel
meer. Alleen op NS-stations ziet hij nog ruimte voor uitbreiding. “Daar hebben we er nu tien en kunnen er nog
wel tien bij.”

HEMA miste vooral sturing op het moment dat Jegen aantrad, stelt hij. Magazijnen stonden vol met oude
voorraden en terwijl de omzet daalde, bleven de kosten stijgen. De ceo is blij met de omzetontwikkeling die de
retailer nu doormaakt. “De omzet in Nederland is zes kwartalen op rij gestegen, in een markt die krimpt.”
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